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“Que els ciutadans tornin a parlar
si no hi ha cap altra sortida cons-
titucional”, va suggerir ahir el pre-
sident del Congrés dels Diputats
espanyol, José Bono. El líder so-
cialista va acudir a Casa de la Vall
en visita oficial, convidat pel sín-
dic general, Josep Dallerès, i cor -
responent a la visita que ell ma-
teix va fer a la cambra baixa de
l’Estat veí el mes de març. Bono
es va expressar amb diplomàcia
però també amb claredat sobre la
situació que viu actualment l’arc
parlamentari, i va assenyalar que
“a vegades les matemàtiques són
més transcendets que la política”.

El socialista espanyol va demos-
trar estar ben informat del mo-
ment polític pel qual passa el
Principat, i va posar en relleu que
“un empat de catorze contra ca-

torze és una situació que no es
pot ignorar”. Va manifestar que la
via en aquests casos ha de ser
“l’acord, el consens i l’entesa”, i va
apuntar l’avançament electoral
com a “solució” si aquests ele-
ments no arriben.

Bono va assenyalar la impor-
tància de l’acord d’intercanvi
d’informació fiscal que es va tan-
car fa uns mesos, i que el Consell
General ja ha ratificat. “Era un
dels acords essencials, també per
al propi interès d’Andorra”, va as-
senyalar. Però no va dubtar que
els convenis per evitar la doble
imposició arribaran aviat, “per al
bé dels ciutadans” i per a l’har-

monització de l’espai europeu.
També va assenyalar la “homoge-
neïtzació” en matèria de lleis la-
borals com a un punt prioritari a
tractar en els propers mesos entre
tots dos països, però quan se li va
demanar més concreció va optar
per la prudència: “No em corres-
pon a mi decidir-ho.”

El president de la cambra legis-
lativa espanyola va constatar el
bon estat de salut que viuen les
relacions diplomàtiques amb An-
dorra, i va assegurar que amb l’a-
jut de l’ambaixador, Eugeni Bre-
golat, van “mirar de trobar algun
punt conflictiu amb Andorra, pe-
rò no ho hem aconseguit”.

El president del Congrés del país veí apunta la
“homogeneïtzació” en matèria de lleis laborals
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“Un empat de catorze
contra catorze és 
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no es pot ignorar”
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“Hem mirat de trobar
algun punt conflictiu
amb Andorra però no
ho hem aconseguit”

QUÈ HA DIT

José Bono es va reunir a l’edifici
administratiu amb el cap de Go-
vern, Jaume Bartumeu. Els va
acompanyar la vicepresidenta
del congrés espanyol i diputada
per Lleida, Teresa Cunillera. Du-
rant la trobada, que va durar
una mitja hora, ambdues parts
es van mostrar d’acord a enfor-
tir les relacions, segons un co-
municat facilitat per l’executiu.
En aquest sentit, el socialista
espanyol va apostar per aug-
mentar la col·laboració de tots
dos estats en diversos àmbits.
A més, es va discutir sobre les
implicacions de l’entrada en vi-
gor de l’acord fiscal, l’1 de ge-
ner vinent.

Aposta per a 
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